

RAMI AL ALI

Ready-to-Wear Fall-Winter 2023-2024

27 February 2023 : Rami Al Ali unveils his latest collection for Autumn/Winter 2023-2024, eloquently blending contemporary sartorialism with the works of symbolist painter Gustav Klimt to deliver an outstanding collection that blurs the lines between fashion and art. Drawing inspiration from the Austrian art master's most celebrated paintings, including the iconic *Bauerngarten mit Sonnenblumen* from 1906 and *The Kiss* from 1907, Al Ali curates a captivating narrative with an imaginative 35-piece collection.

Paying homage to timeless themes set forth by Klimt's winter garden, the designer demonstrates the mastery and savoir-faire of the Rami Al Ali Maison through a decidedly elegant 10-color palette. Drawing inspiration from a dream-like winter garden theme, reimagined to match the aesthetics of Klimt's whimsical artworks, Al Ali plays with the concepts of color, texture, and volume to recreate the majestic beauty of nature, as witnessed during the cooler months of the year. Soft organic shapes are juxtaposed by decisive lines to recalibrate the perception of symmetry and balance – paying homage to Al Ali's ever-evolving creative vision. Deep tonal greens are offset by delicate rose pinks, frosted blues, elegant neutrals, and stately jewel toned purples and reds; creating a seasonally inspired palette that is show-stopping yet demure all at once.

Signature cuts are revisited through the use of asymmetry, pleating and intricate fabric manipulation techniques to give new dimensions to the female form. The mood is refined, ladylike and unapologetically sophisticated, with cultivated silhouettes that demonstrate the immaculate artistry of the Rami Al Ali atelier. Demure tea-length skirts are matched with empowering structured shirts, whilst softly flowing elements add an unexpected dose of glamour to architectural silhouettes. Intricate embroideries, in a splatter of vivid colors, hint at artistically inclined inspirations, whilst tonal gold embellishments lend a sense of unapologetic decadence to the collection. Delicate beading, eye-catching tassels and opulent ostrich feathers are effortlessly incorporated on silhouettes that range from mini to full-length.

A breathtakingly innovative expression that melds understated refinement with high fashion appeal, the Autumn/Winter 2023-2024 collection showcases the extraordinary precision and meticulous attention to detail that have become a hallmark of the Rami Al Ali brand.

For more information, please contact:

Raymond COLE
STATIONSERVICE
51 rue des petites écuries
75010 PARIS
T/ +33 1 42 21 36 36
raymond@stationservice.fr

Location
Villa 697, Al Wasl Road, Jumeirah, Dubai

Social Media
Instagram: @ramialaliofficial
Facebook: www.facebook.com/RamiAlAli

RAMI AL ALI

Prêt-à-Porter Automne-Hiver 2023-2024

27 février 2023 : Rami Al Ali dévoile sa dernière collection Automne/Hiver 2023-2024, mêlant avec éloquence le sartorialisme contemporain aux œuvres du peintre symboliste Gustav Klimt pour offrir une collection exceptionnelle qui brouille les frontières entre mode et art. S'inspirant des tableaux les plus célèbres du maître autrichien, dont les emblématiques Bauerngarten mit Sonnenblumen de 1906 et Le Baiser de 1907, Rami Al Ali crée une histoire captivante avec une collection imaginative de 35 tenues.

En rendant hommage aux thèmes intemporels du Jardin d'Hiver de Klimt, le designer démontre la maîtrise et le savoir-faire de la Maison Rami Al Ali à travers une palette de 10 couleurs résolument élégante. S'inspirant du thème onirique du jardin d'hiver, réimaginé pour correspondre à l'esthétique des œuvres fantaisistes de Klimt, Rami Al Ali joue avec les concepts de couleur, de texture et de volume pour recréer la beauté majestueuse de la nature qui s'offre à nous pendant cette partie de l'année. Des formes organiques douces sont juxtaposées à des lignes incisives pour recalibrer la perception de la symétrie et de l'équilibre - rendant ainsi hommage à la vision créative en constante évolution de Rami Al Ali. Les verts aux tons profonds sont contrebalancés par des roses délicats, des bleus givrés, d'élégants neutres, et de majestueux violets et rouges toniques, créant ainsi une palette inspirée des saisons, à la fois étonnante et discrète.

Les coupes signatures sont revisitées grâce à l'utilisation de l'asymétrie, du plissage et de techniques complexes de manipulation du tissu pour donner de nouvelles dimensions à la forme féminine. L'ambiance est raffinée et résolument sophistiquée, avec des silhouettes élégantes qui démontrent la maîtrise technique de l'atelier Rami Al Ali. De discrètes jupes cocktail sont assorties à des chemises structurées, tandis que des éléments légers et fluides ajoutent une dose inattendue de glamour aux silhouettes architecturales. Des broderies complexes, dans une explosion de couleurs vives, font allusion à l'inspiration artistique de la collection, tandis que des détails dorés ton sur ton confèrent à la collection un caractère très affirmé. Des perles délicates, des pompons accrocheurs et des plumes d'autruche opulentes s'intègrent aux silhouettes qui vont des minis aux robes du soir.

La collection automne-hiver 2023-2024 est une expression innovante à couper le souffle qui allie le raffinement discret à l'attrait de la haute couture. Elle témoigne de l'extraordinaire précision et de l'attention méticuleuse aux détails qui sont devenues la marque de fabrique de Rami Al Ali.

Pour plus d'informations :

STATIONSERVICE

Raymond COLE
51 rue des petites écuries
75010 PARIS
T/ +33 1 42 21 36 36
raymond@stationservice.fr

Location

Villa 697, Al Wasl Road, Jumeirah, Dubai

Social Media

Instagram: @ramialaliofficial
Facebook: www.facebook.com/RamiAlAli